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Page 2: Safety Precautions
Dear Customer, Thank you for purchasing this Toshiba TV. This manual will help you use the
many exciting features of your new TV. Before operating the TV, please read this manual
completely, and keep it nearby for future reference. Safety Precautions...

Page 3: Important Safety Instructions
Important Safety Instructions 1) Read these instructions. 2) Keep these instructions. 3) Heed all
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warnings. 4) Follow all instructions. 5) Do not use this apparatus near water. 6) Clean only with
a dry cloth. 7) Do not block any ventilation openings.

Page 4 Grounding conductors (NEC Section 810-21) or continuous, unplug the power cord and
contact a Toshiba Authorized Service Center. 33) Possible Adverse Effects on TV Picture Display:
If a fixed (non-moving) pattern or image remains on the TV screen for extended periods of time,
the image can...

Page 5: Location Of Controls
• Lock feature - This feature has three functions, LOCKING CHANNELS, LOCKING VIDEO INPUT,
and SETTING THE GameTimer • Programmable ON Timer - Allows you to program the TV to
automatically turn on at a set time. LOCATION OF CONTROLS FRONT 13A26C PHONE POWER
VOLUME CHANNEL...

Page 6: Remote Control
REMOTE CONTROL POWER CH RTN RECALL SLEEP MUTE CH + – MENU ENTER CH – – RESET
TV/VIDEO CAP/TEXT CT-859 1. POWER Button - Press to turn on the TV. Press again to turn off
the TV. 2. Direct Channel Selection/Channel Number Buttons (0–9) - Allow direct tuning of any
channel.

Page 7: Connection To Other Equipment
ANTENNA/CABLE TV CONNECTIONS Choose one of the following seven connections, based on
your equipment and service: Combination VHF/UHF antenna Single 75 ohm cable (or) Single 300
ohm twin-lead wire* For best performance, if you have a splitter connected, remove the splitter
and connect the single wire to the transformer, and then to the TV’s antenna input (as
illustrated here).

Page 8: Setting The Language
SETTING THE LANGUAGE This TV can display the on-screen displays and adjustment menus in
English, Spanish, or French. The on-screen language selection (step 3, below) will automatically
appear on the screen when you press the MENU button initially. Select the language you prefer
first, then proceed with the other menu options. Press MENU.

Page 9: To Memorize Channels
TO MEMORIZE CHANNELS This TV is equipped with a channel memory feature that allows the TV
to skip up or down to the next channel in the TV’s memory, skipping over unwanted channels.
Before selecting channels, you must program them into the TV’s memory.

Page 10: Closed Caption
CLOSED CAPTION WHAT IS CLOSED CAPTIONING? This television has the capability to decode
and display closed captioned television programs. When available, closed captioning will display
captions on a small portion of the screen for hearing impaired viewers or it will translate and
display text in another language on half of the screen.

Page 11: Using The Lock Menu
USING THE LOCK MENU The LOCK menu includes the CH LOCK, VIDEO LOCK, GAME TIMER and
CHANGE PASSWORD functions. You can use these functions after entering the correct
PASSWORD. TO REGISTER YOUR PASSWORD Press MENU and then press SET + or – until the
indicator next to “LOCK”...

Page 12: Troubleshooting Guide
• Press CAP/TEXT to turn off the closed screen. Display is not shown in • Select the language in
the menu options. your language. 13A26C Operation: 73 Watts Standby: 3 Watts 19 Inch
(480mm diagonal) (Screen size is approximate.) 1.5 Watts 2-13...

Page 13: Limited Canada Warranty
Owner’s Manual and Product Registration Read this owner’s manual thoroughly before
operating this television. Register your product online at www.toshiba.ca as soon as possible. By
registering your product, you will enable TCL to bring you new products specifically designed to
meet your needs and help us to contact you in the unlikely event a safety notification is

https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=4#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=5#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=6#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=7#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=8#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=9#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=10#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=11#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=12#manual
https://capturecode.com/manual/172085/Toshiba-13a26c.html?page=13#manual


required.

Page 14 MONTREAL: 18050 TRANS CANADA, KIRKLAND, QUEBEC, H9J-4A1, CANADA TEL.:
(514) 390-7766 VANCOUVER: 22171 FRASERWOOD WAY, RICHMOND, B.C., V62 1J5, CANADA
TEL.: (604) 303-2500 GameTimer is a trademark of Toshiba America Consumer Products, L.L.C.
PRINTED IN THAILAND 3X00221A(E)_P13-BACK 22/12/05, 4:41 PM...

Page 15 13A26C 19A26C J3X00221A SH 06/01 3X00221A(F)_COVER 22/12/05, 4:41 PM...

Page 16: Consignes De Sécurité
Cher client, Merci d’avoir acheté ce téléviseur TOSHIBA. Ce manuel vous aidera à utiliser les
possibilités nombreuses et variées de votre nouveau téléviseur. Avant d’allumer votre
téléviseur, veuillez lire ce manuel en entier. Gardez-le à portée de la main pour pouvoir le
consulter à l’avenir.

Page 17: Instructions Importantes Sur La Sécurité
Instructions importantes sur la sécurité ) Lire ces instructions. 2) Conserver ces instructions. 3)
Observer tous les avertissements. 4) Suivre toutes les instructions. 5) Ne pas utiliser cet
appareil à proximité d’eau. 6) Nettoyer seulement avec un linge sec. 7) Ne pas bloquer les
ouvertures d’aération.

Page 18: Entretien
à une antenne ou à un circuit téléphonique. Entretien Pour vous assurer du bon fonctionnement
et de l’utilisation sans danger de votre téléviseur TOSHIBA, veuillez suivre les recommandations
et précautions suivantes : 27) Toujours s’asseoir à une distance d’environ 3 à 8 m (10 à 25 pi)
et le plus en face possible du téléviseur.

Page 19: Caractéristiques
• Option verrouillage - Cette fonction comprend trois fonctions, BLOCAGE DES CANAUX,
BLOCAGE VIDEO et RÉGLAGE DE GameTimer™. • Minuterie de mise sous tension - Vous permet
de programmer la mise sous tension de l’appareil à l’heure réglée. EMPLACEMENT DES
COMMANDES VUE AVANT 13A26C PHONE POWER VOLUME CHANNEL...

Page 20: Insertion Des Piles
TÉLÉCOMMANDE POWER CH RTN RECALL SLEEP MUTE CH + – MENU ENTER CH – – RESET
TV/VIDEO CAP/TEXT CT-859 Interrupteur (POWER) - Pour mettre l'appareil sous/hors tension.
Touches numériques (0 à 9) - Permet la sélectionne directe à tout canal de télévision. Touche
de rappel de canal - Appuyez plusieurs fois sur CH RTN pour basculer entre les deux canaux que
vous avez réglés.

Page 21: Raccordement Des Antennes
RACCORDEMENT DES ANTENNES Choisissez un des sept raccordements suivants, selon votre
matériel et les services choisis. RACCORDEMENT À D'AUTRES APPAREILS La configuration
exacte des liaisons entre les divers appareils audio et vidéo et le téléviseur, dépend du modèle
et des particularités de chacun. Pour de plus amples détails concernant l’emplacement des
entrées et des sorties audio et vidéo, reportez-vous au mode d’emploi de chaque appareil.

Page 22: Fonctionnement Du Téléviseur
CHOIX DE LA LANGUE L’affichage à l’écran et les menus de réglage du téléviseur peuvent
apparaître en anglais, espagnol ou français. En appuyant sur la touche MENU au début, le choix
de la langue d'affichage (étape 3, ci-dessous) apparaît à l'écran automatiquement.

Page 23: Mise En Mémoire Des Canaux
MISE EN MÉMOIRE DES CANAUX Ce téléviseur est équipé d’une fonction de mémorisation des
canaux qui permet de passer au canal mémorisé suivant ou précédent, sans passer par des
canaux que vous ne souhaitez pas visualiser. Avant de choisir les canaux, ils doivent avoir été
mis en mémoire. En plus de recevoir les canaux VHF et UHF, votre appareil peut aussi capter
jusqu'à...
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Page 24: Pour Régler L'heure De Mise Sous Tension
SOUS-TITRAGE QUE SIGNIFIE SOUS-TITRAGE? Ce télécouleur a la capacité de décoder et
d’afficher les émissions télévisées avec sous-titres. Si disponible, ces émissions affichent un
texte sur l’écran pour les malentendants, ou traduisent et affichent le texte en une autre
langue. POUR VOIR LES SOUS-TITRES Appuyez sur CAP/TEXT sur la télécommande pour
commuter entre le mode de télévision normale et les deux modes de sous-...

Page 25 POUR UTILISER LE MENU LOCK Le menu LOCK comprend les fonctions suivantes : CH
LOCK, VIDEO LOCK, GAME TIMER et CHANGE PASSWORD. Vous pouvez utiliser ces fonctions
après avoir entré le mot de passe correct. POUR PROGRAMMER UN MOT DE PASSE Appuyez sur
MENU puis sur SET + ou –...

Page 26: Guide De Dépannage
Le décodeur de sous-titres ne fonctionne pas. L’écran reste noir. L'affichage n'est pas montré
dans la langue sélectionnée. 13A26C En marche: 73 Watts En veille: 3 Watts 19 po (480mm en
diagonale) (La dimension de l’écran est approximative.) 1,5 Watts 2-13 14-69 98-99 (A-2)-(A-1)
14-22 (A)-(I);...

Page 27: Garantie Limitée Au Canada
Pour tous les modèles téléviseurs 27 po. et moins Toshiba du Canada Limitée (TCL) donne les
garanties limitées suivantes. CES GARANTIES LIMITÉES SONT ACCORDÉES À L’ A CHETEUR
INITIAL DE CE PRODUIT OU À TOUTE PERSONNE L’ A YANT REÇU EN CADEAU DE L’...

Page 28 MONTREAL: 18050 TRANS CANADA, KIRKLAND, QUEBEC, H9J-4A1, CANADA TEL.:
(514) 390-7766 VANCOUVER: 22171 FRASERWOOD WAY, RICHMOND, B.C., V62 1J5, CANADA
TEL.: (604) 303-2500 GameTimer est une marque de commerce de Toshiba America Consumer
Products, L.L.C. IMPRIMÉ EN THAïLANDE 3X00221A(F)_P13-BACK 22/12/05, 4:42 PM...

This manual is also suitable for:
19a26c13a2619a26
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